
ELEVRÅDET

Elevrådet hadde møte tirsdag 27. august.

Følgende møtte:
3. trinn: Vilde og Thelma
4. trinn: Oda og Ludvig
5. trinn: Emilie og Aksel
6. trinn: Marie og Markus
7. trinn: Sofie og Teodor

Sak 01/23-24: Hvem er elevrådet?
Alle presenterte seg for hverandre. Årets elevråd hadde mange gode

tanker om hvorfor de vil være i elevråd og hva de kan tenke seg å jobbe med dette
året.
-Være med å få til en god skoledag.
-Hjelpe til med gode avgjørelser og valg.
-Være med å styre.
-Alle skal få være med å bestemme.
-Det virker gøy å være i elevråd.

Sak 02/23-24: Konstitusjontok
Denne saken utsettes til neste elevrådsmøte.

Sak 03/23-24: Lånebua
Vi kikket litt på det nye utstyret vi har fått til lånebua. Neste gang skal vi

legge det på plass i lånebua.

Sak 04/23-24: Eventuelt
Vi rakk ikkeå se på noe fra trinnene.

Neste elevrådsmøte blir tirsdag 3. september.

Marit Norby, elevrådskontakt


